



**UTM**  
UNIVERSITI TEKNOLOGI MALAYSIA

---

# **TUGASAN BAHASA MELAYU**

**(UHLM 1012)**

## **TAJUK**

Kesan-kesan penggunaan internet dan emel secara meluas.

**AHLI KUMPULAN**

**NO. KAD PENGENALAN**

---

1. IQBAL MUZAKKI

A19CS5049

---

Internet adalah teknologi utama dalam pembangunan teknologi maklumat. Dengan internet kini mencari sesuatu telah menjadi lebih mudah. Tidak seperti kita biasa mencari sesuatu untuk bertanya kepada seseorang dan mencari di mana-mana untuk maklumat yang kita perlukan. Kini dengan internet kita dapat mencari lokasi dan memberi laluan ke tempat yang kita mahu. Dan dengan internet kami boleh mengiklankan untuk mempromosikan barangan atau lokasi kami. Atau dapatkan wang melalui internet. Internet menjadikannya mudah untuk semua kehidupan kita, seolah-olah menjadikan hidup kita jauh lebih muda daripada sebelumnya.

Hari ini, internet adalah salah satu rangkaian komunikasi terbesar di dunia. Dengan internet sekarang kita sedang mencari sesuatu yang telah menjadi lebih muda. Kewujudan dunia tanpa had telah dibenarkan oleh kewujudan rangkaian internet ini. Walau bagaimanapun, sekarang teknologi internet ini sering disalahgunakan untuk menjadi saluran yang berbahaya. Seperti mencuri identiti seseorang di ruang siber untuk kepentingannya sendiri. Menjual sesuatu dari luar biasa di internet atau mengaitkan laman web rasmi untuk mendapatkan keuntungan peribadi, peristiwa seperti ini biasanya dilakukan oleh penggodam. Menggunakan internet sekarang telah tersebar di seluruh dunia pada zaman moden. Malah pada hari ini, pelbagai kemudahan telah muncul hasil daripada perkembangan sains dan teknologi. Kemajuan teknologi berkembang pesat dan hari demi hari. Semua kemudahan ini akan membawa kehidupan manusia jauh lebih maju daripada sebelum ini, dan tanpa internet kita mungkin kembali ke zaman dahulu yang hanya bergantung pada alat yang tersedia dan memproses maklumat lebih lama, tetapi kita ditinggalkan untuk memajukan kehidupan ini. Maklumat tidak boleh disebarkan dengan cepat dan tepat. Untuk mencari maklumat yang sukar untuk mendapatkan maklumat terkini, orang hari ini perlu bekerja keras untuk mendapatkan maklumat atau mendapatkan

sesuatu yang mereka perlukan. Semua keperluan dan keinginan dapat dicapai dengan mudah dan dalam masa yang singkat. Sekarang semuanya berada di hujung jari kita. Internet memberikan maklumat lebih cepat dan lebih pantas jika dibandingkan dengan alat komunikasi yang sedia ada seperti surat dan telefon. Kebanyakan maklumat terkini tersedia kerana ia sentiasa dikemas kini untuk memenuhi keperluan pengguna. Kami sebagai pengguna Internet dengan bijak, Internet adalah dunia yang bebas. Di mana kita bebas untuk membuat atau mencari sesuatu dengan bebas. Penggunanya adalah manusia di dunia ini. Oleh sebab itu, sesiapa yang berhak menggunakan internet secara meluas.

Penggunaan internet adalah sangat banyak, salah satu daripada mereka internet banyak membantu dalam dunia perniagaan. Seperti yang saya katakan sebelum internet boleh datang kepada kami untuk wang dan keuntungan. Pengusaha sedemikian boleh mengiklankan perkhidmatan atau barang di ruang siber dan membuat hidup dari itu. Sebagai contoh, aplikasi kedai dalam talian yang saya kenali dipanggil Tokopedia atau Lazada mempunyai ratusan hingga ribuan pelanggan setia. Bayangkan jika kami meletakkan iklan dalam aplikasi akan ada berapa orang yang akan mula mengetahui perkhidmatan atau barang yang anda berikan. Dan sekurang-kurangnya beberapa ratus orang akan berminat untuk mendapatkan perkhidmatan atau barang yang anda berikan. Di samping kedai dalam talian mereka, mereka juga boleh mendapat manfaat, melalui orang lain yang meminta untuk mengiklankan dalam aplikasi mereka, dan dengan sejumlah besar pelanggan setia mereka dapat menerima jumlah wang yang sangat besar. Melaluinya, pasaran global dapat dicapai secara langsung. Perbankan, perdagangan saham, penerbitan dan pengiklanan juga dijalankan melalui Internet. Urus beli dan jualan boleh dilakukan bersama dengan nombor kad kredit yang sah. Pelaburan antarabangsa dan negara boleh berkembang dengan pesat. Dengan pertumbuhan pelaburan secara eksponen

akan datang kepada kami sangat banyak wang hujun dan sangat bermanfaat bagi mereka yang mempunyai pelaburan. Kita boleh menjadi pelabur, sama ada dalam pertukaran asing, Bahamas atau perniagaan.

E-mel juga berkesan dalam komunikasi multi-arah. Perkembangan teknologi ini telah membawa kita lebih dekat kepada hubungan kita dengan negara kita dan zaman kita. Penggunaan teknologi digital optik menggantikan filem dan video. E-mel adalah seperti pejabat pos, sedangkan rangkaian telekomunikasi kami digunakan untuk menjadi tukang pos, yang menghantar surat atau fail penting ke seluruh dunia dan mengambil masa yang sangat lama dan menelan belanja lebih banyak. Sekarang surat dan maklumat boleh dihantar ke semua penjuru dunia sekelip mata selagi anda mempunyai sambungan Internet. Hubungan antara orang lebih mudah dan lebih cepat.

Internet juga telah merevolusikan pendidikan. Pendidikan jarak jauh adalah mungkin. Pelajar boleh memilih kursus kegemaran mereka pada bila-bila masa. Pelajar juga tidak perlu pergi ke kolej dan tinggal di kampus. Latihan boleh digunakan dan kelemahan pelajar mudah diperbetulkan. Ini mempunyai kesan penganda. Fakulti dan pelajar juga mempunyai akses kepada maklumat dari universiti di seluruh dunia.

Internet adalah seperti pisau tajam. Pisau boleh mengukir sesuatu yang indah, dan ia boleh membunuh. Pihak yang tidak bertanggungjawab boleh mengedarkan maklumat lucah, propaganda, bidaah, dan sebagainya melalui Internet. Adalah sukar bagi kita untuk mencegah, menapis, dan mengelakkan penggunaan dan aliran bahan negatif daripada menjangkiti minda kita. Ini benar-benar risau. Belia kita mungkin terdedah kepada nilai-nilai yang bertentangan dengan nilai-nilai kita. Akibatnya, keruntuhan sosial boleh

berlaku. Internet menggalakkan hubungan seks dan menyebarkan Berta ke tempat bertaraf dunia dan rangkaian lucu.

Internet juga membuka jalan untuk jenayah komputer. Sebagaimana yang saya katakan sebelum orang bijak komputer boleh menyusup sistem komputer syarikat melalui laman Internetnya. Mereka dikenali sebagai penggadam atau juga boleh dipanggil penjenayah internet. Dengan kecerdasan mereka, mereka dapat mencari jalan untuk memecahkan kod keselamatan komputer ke dalam sistem komputer mereka. Mereka akan mencuri maklumat penting untuk dijual kepada pesaing mereka. Mereka juga boleh menukar atau merosakkan data di dalam komputer. Terdapat juga penjenayah yang menghantar virus tertentu melalui e-mel yang mengganggu sistem komputer. Terdapat juga orang-orang yang mengatur "mendapatkan skim cepat kaya" di Internet untuk menipu orang. Mereka menjemput pengguna internet untuk menyertai skim dengan membayar yuran masuk. Malah, skim tersebut tidak selamat dan orang yang menyertai skim ini kehilangan kos penyertaan mereka. Terdapat banyak kes penipuan komputer dan jenayah yang dilaporkan dalam media. Ini menunjukkan bahawa Internet sangat berbahaya jika disalahgunakan.

Tidak mahu bersosial sebagai pengguna internet, pelajar juga dikatakan kurang sihat kerana mereka lebih suka menghabiskan masa sahaja di komputer. Keadaan ini menyebabkan masa dengan keluarga, rakan dan jiran terlupakan dan hubungan menjadi tegang. Ini pastinya bukan idea yang baik untuk mana-mana pihak terutamanya remaja yang perlu menjalani kehidupan nyata di luar yang boleh mengajar mereka banyak. Semakin lama seseorang dalam talian semakin sedikit masa yang mereka habiskan di dunia nyata. Paparkan pelajar kepada banyak iklan dan kandungan yang tidak sesuai.

Banyak pertunjukan televisyen dan iklan menggambarkan seksualiti dan keganasan serta stereotaip dan penggunaan dadah dan alkohol terutama di internet, dan kandungan yang tidak sesuai untuk pertumbuhan & perkembangan kanak-kanak boleh dipengaruhi oleh penyingkiran kandungan yang tidak sesuai bagi mereka yang berisiko menyebabkan aktiviti tidak sihat .

Ketagihan internet juga akan mengubah kehidupan seseorang dan kehidupan peribadi. Seperti seseorang yang saya tahu dari berita itu. Itu ketagihan internet boleh mempengaruhi sisi psikologi kita sehingga kita menjadi tidak normal lagi. Dan kelebihan penggunaan internet tidak disyorkan. Adalah sesuai untuk menggunakan internet hanya seperti yang diperlukan dan tidak melebihi sehingga anda tidak akan mengalami ketagihan internet. Kami tidak perlu bergerak dari tempat duduk kami untuk bersaing dengan perkembangan antarabangsa. Orang yang menderita "demam" di Internet boleh melupakan gaya hidup yang perlu dipenuhi. Mereka akan mengabaikan produktiviti kerja. Ibu bapa mengabaikan anak-anak mereka. Manusia boleh mengasingkan diri dari akses kepada maklumat di Internet tanpa had. Amalan kehidupan kumpulan, seperti aura tebing, akan menghakis. Sebaliknya, amalan pokok sawit akan muncul di belukar, melepaskan pucuk mereka. Juga, Internet telah memperdalam hubungan manusia.

Ledakan teknologi maklumat dan komunikasi telah banyak mengubah kehidupan manusia. Kemajuan ini membuka pintu kepada kemungkinan baru, kegilaan, dan bencana, bergantung kepada bagaimana kita menggunakannya atau menyalahgunakannya. Ibu bapa perlu menonton anak-anak mereka apabila mereka melayari Internet. Ia adalah pertahanan diri yang memastikan kita tidak diracuni oleh unsur negatif melalui Internet.

Oleh itu, untuk menggunakan internet serta mungkin tidak perlu menggunakan internet untuk kepentingan peribadi tetapi membawa pihak lain. Kita harus bersyukur kerana internet dicipta kerana tanpa internet, kehidupan kita akan jauh lebih sukar. Jadi gunakan internet sebaik yang anda boleh.